



ဇွန် ၁၇၊ ၂၀၂၁

မင်္ဂလာပါ ဘတ်ဖလိုအစိုးရကျောင်းများမှ မိသားစုများ ကျောင်းသားများ

၂၀၂၁ စက်တင်ဘာ ရက်မှစပြီး မိမိတို့၏ မျှော်မှန်းချက်မှာ ဘတ်ဖလိုအစိုးရကျောင်း မူကြိုမှ-၁၂ တန်းထိ တစ်ပါတ်ငါးရက် ရောဂါ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးစနစ်တာနှင့် နူးယော့ခ်ပြည်နယ်ကျန်းမာရေးဌာန လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာပြီး လူကိုယ်တိုင်ကျောင်းပြန်တက် နိုင်ရန် ဖြစ်ပါသည်။ နွေရာသီအတွင်း ခရိုင်ဝန်ထမ်းများမှ လူကြီးမင်းကလေးပြန်လာနိုင်ရန် ဘေးကင်းကြိုဆို ပညာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှု အရ ပေါ့ကြယ်ဝသည့်အဆောက်အဦးပါတ်ဝန်းကျင်ဖြစ်စေရန်အတွက် မမောမပန်းလုပ်ဆောင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

လာမည့်စာသင်နှစ်အတွက် ပြင်ဆင်ရန်စီမံရန်လူကြီးမင်းအတွက် အရေးကြီးပါသဖြင့် မိမိတို့ အနေဖြင့် ဤအစီအစဉ်များကို အသိပေး တင်ပြနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤအချိန်အတွင်းမှာ ခရိုင်မှ ကျောင်းသားအချိန်ဇယားများဆွဲခြင်း အဆောက်အဦးများပြင်ဆင်ခြင်း သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် အချိန်စရင်းဆွဲခြင်းနှင့်နေရာချခြင်းများလုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အကယ်၍လူကြီးမင်းသည် ကျောင်းသားမိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိမ်းသူဖြစ်ပြီး ဘတ်ဖလိုအစိုးရကျောင်းများအတွက်အသစ်ဖြစ်နေလျှင် မိမိကလေးစာရင်းသွင်းရန်ကျောင်းအပ်ရန်အတွက် လွယ်ကူသည့်လမ်းညွှန်မှုများရရှိရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ www.buffaloschools.org သို့ သွားရောက်ပြီး "Student Placement and Registration" ပုံထိရောက်အောင် အောက်သို့ သွားကြည့်ပါ။

ကလေးများအားလုံးသည် တစ်ပါတ်ငါးရက်လူကိုယ်တိုင်တက်ရမည့်အချိန်ပြည့်ကျောင်းသို့ အလိုအလျောက် စာရင်းသွင်းပြီးဖြစ်မည်။ ကျန်းမာရေးခွင့်ပြုချက်ရရှိသည့်ကျောင်းသားများသာ ခရိုင်ဝန်ထမ်းများနှင့်ဆေးဝါကျွမ်းကျင်သူများနှင့်ဆွေးနွေးပြီးနောက် အဝေးသင် ကြားမှု ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အကယ်၍ လူကြီးမင်းသည် သင့်ကလေးအား ၂၀၂၁-၂၀၂၂ စာသင်နှစ်တွင် ဆေးခွင့်ပြုချက်ဖြင့် အဝေးသင်စာရင်းသွင်းလိုပါက အောက် ပါအချက်လက်တို့ကို **ပေးရမည်ဖြစ်ပါသည်။**

- ဆရာဝန် လုပ်ငန်းတံဆိပ်ပါစာရွက်တွင် ဆေးပညာကျွမ်းကျင်သူတစ်ဦးဦးလက်မှတ်ထိုးထားပြီး **ဂျူလိုင် ၁၊ ၂၀၂၁နောက်ပိုင်း** ရက်စွဲပါသည့် ဆေးစာရွက်စာတမ်း
- ထိုတောင်းဆိုထားသည့်စာရွက်များကို Dr. Shron Brown ထံ အီးမေးဖြင့် medicalexemptions@buffaloschools.org သို့ မဟုတ် စာဖြင့် Dr. Sharon Brown, Assistant Superintendent for Student Support Services; 427 City Hall, Buffalo, N.Y. 14202 **ပေးပို့ ရမည်။**

အဝေးသင်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေးခွင့်ပြုချက်ရမရကို လူကြီးမင်းအား **အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။**

လက်ရှိတွင် မိသားစုများအတွက် ယခုနှစ်နွေရာသီတွင် ပါဝင်နိုင်ရန်နှင့် အထောက်ပံ့များ အရှိန်မြှင့်ပေးခြင်းများကဲ့သို့ အခွင့်လမ်းများစွာ ကမ်းလှမ်းပေးရသည့်အတွက်များစွာစိတ်လှုပ်ရှားရပါသည်။ နွေရာသီကျောင်း ၂၀၂၁ သည် လူတိုင်းအတွက်တစ်စုံတရာဖြစ်ပါသည်။ ယခု စရင်းသွင်းရန်ဖွင့်ထားပါသည်။ မိမိတို့၏အားပါလှသည့်နွေရာသီအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ရန် မိသားစုများအားတွန်းအားပေးလိုပါသည်။ မိဘများအနေဖြင့် စာရင်းသွင်းရန် မိမိတို့၏ကလေး(များ)ကျောင်း(များ)မှ ၎င်းတို့၏ဆရာများကို ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် အချိန်ပိုသင်ကြားရေး ဌာနသို့ (716) 816-4006 သို့ မဟုတ် summerschool@buffaloschools.org သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ နောက်ထပ်အချက်လက်များကို မိမိတို့ ဝဘ်ဆိုဒ်တွင်တွေ့နိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသားများနှင့်မိသားစုများသည် မိမိတို့၏အမြင့်ဆုံးဦးစားပေးများဖြစ်ပါသည်။ မိမိတို့ ဆုံးဖြတ်ချက်တိုင်းသည် ကျောင်းသားများ အောင်မြင်ရေးကိုရည်မှန်းပါသည်။ ဗဟိုနှင့်ပြည်နယ်လမ်းညွှန်မှုများအရ မိမိတို့၏ ၂၀၂၁ စာသင်နှစ်ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအစီအစဉ်များ ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းများရှိခဲ့ပါက လူကြီးမင်းတို့ အားအကြောင်းကြားပါမည်။

ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နေစဉ်တွင်လည်းနောက်ဆုံးအခြေအနေများကိုတင်ပြပါမည်။ အကယ်၍လူကြီးမင်းတို့ အနေဖြင့် ကာကွယ်ဆေးအပြည့်အဝမထိုးရသေးပါက ဖြစ်နိုင်သမျှမြန်မြန်ထိုးထားပါရန် တိုက်တွန်းလိုပါသည်။ မိမိတို့ အနေဖြင့် ဘေးကင်းသော အောင်မြင်သော ပြောင်းလဲနိုင်သော ၂၀၂၁-၂၀၂၂ စာသင်နှစ်ဖြစ်ရန်မျှော်လင့်ပါသည်။

နှစ်ချိုက်စရာကောင်းသောနွေရာသီရရှိပါစေ။!

လေးစားစွာဖြင့်

Dr. Kriner Cash
Superintendent